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Indiener: A. Delvoye  
 
Vraag: Livestream commissies post corona 
 

Coördinator: Algemeen directeur (Notulenbeheer) 
 
Antwoord college 
Het college heeft beslist om de raadscommissies in de maand september nog via 

Teams te laten verlopen. Dit geeft ons de kans om te bekijken op welke manier de 
raadscommissies in de toekomst best georganiseerd worden. Momenteel wordt 

bekeken welke vergaderruimtes in aanmerking komen voor eventuele fysieke 
raadscommissies, rekening houdend met de volgende vereisten: 

- De commissies moet veilig kunnen georganiseerd worden, rekening houdend 
met de op dat moment geldende corona-maatregelen. 

- De commissievergaderingen moeten openbaar zijn, dus voor het publiek 
toegankelijk. 

- De vergaderruimte moet technisch uitgerust zijn om presentaties te geven. 
 

Afhankelijk van deze screening zal bepaald worden op welke manier we verder 
gaan met de raadscommissies. Indien er fysiek zal vergaderd worden, zal – 

naargelang van de zaal waar de commissies doorgaan – ook gekeken worden of het 

technisch mogelijk is om te livestreamen. 

 
 
        Mechelen, 7 september 2021 

 

  
E. Laga A. Vandersmissen  
Algemeen directeur Burgemeester wd. 


